

# Möte Nöjesutskottet

16 Oktober 2019

## Förslag för Dagordning

**Tid:** Onsdagen den 16 Oktober 2019, 17:30-18:30

**Plats:** Bojan, konferensrummet

## Närvarande:

Karin Murray, T3

Jessica Drugge, T3

Daniel Ghazi, T3

Robin Wiksander, T1

Priya Kaur, T2

Juliette Consani, T2

Christofer Ebenholtz, T5

Felicia Nielsen, T2

Miriam Adhanom, T2

Izabelle Brohed, T1

Daniel Viklund, T4

Max Holm, T4

### 1. Mötets öppnande kl: 17:35

- Val av ordförande för mötet: Karin Murray
- Val av sekreterare för mötet: Jessica Drugge
- Val av justerare: Daniel Ghazi

### 2. Godkännande av dagordning

- JA

### 3. Check in, namn, termin och bästa semesterminnet

### 4. Information

- Karin avgår 28/10, har sedan två veckors överlämning till ny ordförande.

### 5. Europaresan

- Berlin 2019! Hur har det gått?
- Vad gick bra och vad kan göras bättre till nästa år?
  - Fungerat bra, man har kunnat hänga med i allinfp som spridits. Samarbetet har fungerat bra i gruppen.
  - Sightseeing, festande
  - Förbättring: Tydligare plan över aktiviteter redan innan mötet

## **6. Personalvetardagens sittning**

- Nu på fredag den 18 Oktober!
- Uppdatering
- 90 personer
  - 86 sthlmup, 2 uppsala, 2 södertörn

## **7. Halloweenfest**

- Projektgrupp: Paulina Bolt, Sanna Austrell, Johanna Gojam
- Uppdatering
- Event kommer ut imorgon
- Ev nån typ av lista/anmälan
- 1/10 på Bojan

## **8. Julsittning**

- Projektgrupp: Simone (Sissi) Lindqvist, Izabell B, Josefine Löfgren
- Uppdatering
- Inte kommit så långt i planeringen, men det är på gång!
- Fulsittning
- Nått tema? Spex?
  - Fula jultröjor
- Kommer hållas på JF 13/12

## **9. Åreresan**

- Projektgrupp: Jessica Drugge, Robin Wiksander, Daniel Viklund, Alicia Johnsson, Josefine Löfgren, Lydia Karlsson
- Uppdatering
- Tåg och boende är bokad för 48 personer
- 26-30/1
- 2995
  - Boende
  - Resa
  - Skiweek bandet
  - Liftkort
- Alvina Palmborg vill gärna vara med i projektgruppen, och det får hon.
- Kolla om det går att abonnera bastu
- Danne kollar upp saker som folk som inte åker skidor kan göra

## **10. Övriga frågor eller inflikningar**

- Halvårsmötet 28/10 15:00 B800
- Löpargruppen på måndagar (finns utrymme för fler dagar)

**11. Nästa möte**

- Bestäms av näste ordförande, förmodligen mitten/slutet av November.

**12. Mötets avslutande**

- 18:00

**13. Justerare underskrift**

- Daniel Ghazi